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JAARVERSLAG VERENIGING DORPSRAAD GORSSEL - 2015 
 
Voor u ligt het jaarverslag van de dorpsraad over het afgelopen jaar. Dit jaar kenmerkt zich met name 
door de opening van het museum en de ontwikkelingen op het gebied van de zorg en het geprojecteerde 
schakelstation aan de Groeneweg. Daarnaast gaan er belangrijke zaken spelen op het gebied van de 
accommodaties. Hieronder wordt ingegaan op de activiteiten van ons bestuur en de verschillende 
werkgroepen. 
Bestuur 
Samenstelling bestuur 
In het verslag jaar hebben zich enkele mutaties in het bestuur voorgedaan. Afscheid hebben genomen de 
heren Bob Kempink en René Pluymert. Tot het bestuur is toegetreden de heer Arne Greven die thans het 
secretariaat onder zich heeft. Dit maakt dat het bestuur thans uit 5 leden bestaat. Gelet op de 
beschikbaarheid is het wenselijk het bestuur uit te breiden. 
Huidig bestuur: 
Hans Geerlink (voorzitter)   2e termijn tot ALV 2018 
Arne Greven (secretaris)   1e termijn tot ALV 2018 
Paul Wiegerinck (penningmeester)  2e termijn tot ALV 2018 
Jan de Vries     1e termijn tot ALV 2017 
Herman Beekhuis    1e termijn tot ALV 2017 
Bestuursvergaderingen en bestuurlijk overleg kernwethouder en Dorpsraad 
Het bestuur heeft in 2015 zeven keer plenair vergaderd.  
Op 28 januari 2015 en op 1 oktober 2015 heeft overleg tussen het Dorpsraadbestuur en de 
kernwethouder Trix van der Linden/contactambtenaar Liesbeth van Rijn plaats gehad. 
Onderwerpen die tijdens dit overleg aan de orde kwamen zijn o.a.: stand van zaken parkeerfaciliteiten 
van het museum, de speel- en ontmoetingsplek in het Oldenhofpark, het Schakelstation aan de 
Groeneweg, de verlichting aan de Hoofdstraat en andere straten, het accommodatiebeleid, de voortgang 
van de openstelling van de uiterwaarden, de communicatie rond ruimtelijke ontwikkelingen, de vitaliteit 
van de beeldbepalende eiken aan de Hoofdstraat, knelpunten op het gebied van de invalzameling, 
onderhoud van beeldbepalende graven op de begraafplaats, MORE en de kansen voor het dorp Gorssel, 
de stand van zaken in de diverse werkgroepen en de voortgang van onderwerpen uit het dorpsplan 
2013-2017. 
Contacten gemeenteraad 
De Dorpsraad heeft over diverse onderwerpen overleg met de raadsfracties. Door de raadsfracties van 
het CDA, D’66 en Gemeentebelangen werden wij uitgenodigd om tijdens de fractievergaderingen 
aanwezig te zijn. Hier is gebruik van gemaakt om voor Gorssel belangrijke zaken voor het voetlicht te 
brengen. Daarnaast heeft veel bilateraal overleg en uitwisseling per email plaats met de diverse 
fractievoorzitters plaats. Met name het schakelstation aan de Groeneweg stond daarbij in 2015 centraal. 
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Een afvaardiging van het bestuur bezoekt de nieuwsjaarbijeenkomsten van de gemeente, alsmede de 
bijeenkomsten voor nieuwe inwoners.  
Mediatraining 
In het verslagjaar heeft een lid van ons bestuur een mediatraining gevolgd welke speciaal voor 
bestuursleden van de dorpsraden is ontworpen 
Veiligheid/overlast 
In oktober is gesproken met een vertegenwoordiging van de gemeente in het kader van de vierjaarlijkse 
handhavingsvisie en het op te stellen jaarplan. Knelpunten welke daarbij door ons naar voren zijn 
gebracht betreffen o.a. de overlast van recreanten rond de zandwinningsplas bij de Ravenswaarden en 
het uitdelen van boetes aan foutparkeerders op het Oldenhofplein.  
Overleg andere Dorpsraden 
Met de Dorpsraden van Epse en Eefde is overleg geweest over gemeenschappelijke belangen, zoals het 
bomenbeleid van de gemeente, het accommodatiebeleid, de eventuele herziening van het met de 
gemeente gesloten convenant en verdere samenwerking. 
De gemeente organiseerde onlangs (2016) een bijeenkomst met alle Dorpsraden waarin de positie van 
de dorpsraden in de dorpsgemeenschappen werd besproken en waarbij ook de samenwerking tussen 
gemeente en dorpsraden in zijn algemeenheid ter sprake kwam. 
Interactieve bijeenkomst cultuur 
Op een uitnodiging van de gemeente voor een bijeenkomst in het kader van de op te stellen cultuurnota 
door de gemeente. 
Huisvesting statushouders 
Een afvaardiging van het bestuur heeft de bijeenkomst van de gemeente met betrekking tot de 
huisvesting van statushouders bijgewoond. Het betrof een gedachtewisseling tussen gemeente, 
vluchtelingenwerk en woningcorporaties over de toenemende vraag naar huisvesting van deze groep. 
Over vervolgstappen door de gemeente heeft opnieuw overleg plaats. 
Duurzaam beheer bomen 
Recent is namens de dorpsraad de informatiebijeenkomst over het gemeentelijke project Duurzaam 
beheer bomen buitengebied bijgewoond. Het bomenbeheer in onze gemeente is een punt van zorg en 
aandacht. Via de ‘werkgroep groen’ blijven we daarvan op de hoogte.  
 
Voortgang diverse werkgroepen/onderwerpen 
Er zijn werkgroepen geformeerd uit leden van de Dorpsraad op alle aandachtsgebieden die in het 
dorpsplan 2013-2017 vermeld staan. Niet elke werkgroep is even actief geweest in 2015. Dat hangt 
onder andere af van de beschikbaarheid van mensen en van prioriteitstelling. Via deelname van een 
bestuurlid in elk van de werkgroepen is er een link met het bestuur.  
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Het plan om een bijeenkomst te organiseren met alle actievelingen van de werkgroepen is helaas nog 
niet ten uitvoer gebracht. In zo’n bijeenkomst zouden ideeën en ervaringen uitgewisseld kunnen 
worden, ook als aanzet voor een nieuw dorpsplan dat na 2017 beschikbaar zou moeten zijn. 
SamSam 
De werkgroep SamSam heeft onder andere in samenwerking het “BUUV” portaal gerealiseerd. Mede ten 
behoeve van de wenselijke informatie heeft de Dorpsraad een financiële bijdrage gegeven aan de dit 
voorjaar georganiseerde informatiemarkt in De Brink. 
Verder heeft de Dorpsraad zorgen omtrent de manier waarop Lochem de zorg gelden gaat aanwenden 
onder de aandacht van de gemeente gebracht. Wij hadden signalen dat de toewijzing van de financiële 
ondersteuning niet in alle gevallen zorgvuldig zou verlopen.  
Gorssel.nl 
Gorssel.nl is in 2012 als initiatief van de Dorpsraad ontstaan en sedert het ontstaan wordt dit project 
financieel door de Dorpsraad ondersteund. Dorpsraad en Gorssel.nl worden nog wel eens ‘over één kam 
geschoren’, maar dat is ten onrechte. De Dorpsraad bemoeit zich niet met de activiteiten van de redactie 
en inhoud van de website. Met de onafhankelijke redactie zijn schriftelijke afspraken gemaakt over de 
onderlinge relatie en is aangegeven dat de Dorpsraad de financiële ondersteuning tot in ieder geval eind 
2019 te willen voortzetten.  
Helaas is er door gebrek aan mankracht te weinig aandacht voor de eigen website van de Dorpsraad, 
maar we prijzen ons gelukkig dat bepaalde onderwerpen op Gorssel.nl aandacht krijgen en dat het 
bestuur van de Dorpsraad desgevraagd daarbij haar informatie kan verstrekken.  
Gorssel.nl wordt dagelijks door gemiddeld meer dan 700 unieke bezoekers geraadpleegd. Dat zijn zowel mensen uit Gorssel, als ook mensen van ver daarbuiten en toeristen. Sommige berichten in de nieuwsrubriek van Gorssel.nl worden heel vaak gelezen, andere veel minder. Het is ook voor de Dorpsraad interessant na te gaan waar de meeste aandacht van de lezers naar uitgaat, zodat dat ons een focus kan geven.  
Oldenhofpark speelplek en jeu-de-boulesbaan 
Medio 2015 is de speel-/ontmoetingsplek Oldenhofpark op 27 mei 2015 door wethouder Trix van der Linde geopend. Concreet gaat het om een zitgelegenheid, enkele speeltoestellen en een jeu-de-boulesbaan, welke in overleg met de gemeente door de Dorpsraad werd gerealiseerd. Met de gemeente zijn schriftelijke afspraken gemaakt ten aanzien van het gebruik, verantwoordelijkheid, beheer en onderhoud. Het project kostte ruim € 12.000. De Dorpsraad droeg ruim € 3.000 bij.   Gemeente loket in de Oldenhof 
De gemeenteraad heeft na evaluatie besloten het loket de Oldenhof in elk geval tot en met 2018 open te 
houden. Ruim voor het eind van die termijn zal een evaluatie plaatsvinden waarbij ook de Dorpsraad 
betrokken zal worden. Als Dorpsraad zijn we hier blij mee en blijven een vinger aan de pols houden. 
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Voor mensen met vervoersproblemen is het ophalen van de ID-papieren in het gemeentehuis in Lochem 
lastig. Voor hen biedt burgercoöperatie LochemEnergie met hun elektrische auto een gratis pendeldienst 
naar het gemeentehuis. Daar wordt elke week wel gebruik van gemaakt. 
Openstelling IJsseldijken 
De openstelling van de IJsseldijken heeft de voortdurende aandacht van ons bestuur, omdat het een van 
de speerpunten is in het dorpsplan. Er wordt veelvuldig toenadering gezocht tot het waterschap en de 
gemeente. Waterschap en gemeente mogen van ons wel wat meer ambitie hebben om de ook in hun 
eigen beleid opgenomen recreatieve openstelling van de dijken te bewerkstelligen. De weerstand bij 
omwonenden is daarin een belangrijke factor. Die weerstand komt mede voort uit overlast die 
recreanten elders in ons buitengebied veroorzaken. Dit neemt niet weg dat wij zullen blijven streven 
naar openstelling voor wandelaars, zonder de belangen van de omwonenden uit het oog te verliezen. 
Recent (2016) was sprake van een memo van het college aan de gemeenteraad. Om duidelijkheid te 
krijgen over de ‘afspraken’ met omwonenden waar steeds naar wordt verwezen zullen wij juridisch 
advies inwinnen. 
Verkeer 
N348 
Terinzagelegging van het ontwerp provinciaal inpassingplan heeft dit voorjaar plaats gehad. De geboden 
oplossing heeft onze instemming mits de snelheid van het verkeer op de N348 aangepast wordt. Met de 
Dorpsraad Eefde is hierover overleg. 
Fietsruggegraat en actualisatie Nota Mobiliteit. 
In 2008 heeft de gemeente de nota mobiliteit opgesteld. Inmiddels zijn een aantal onderdelen uit de 
Nota Mobiliteit uitgevoerd en in de tussentijd hebben er zich ook allerlei nieuwe ontwikkelingen 
voorgedaan. Te denken valt hierbij aan opkomende afweging over wegbeheer in de gemeente, het 
steeds populairder worden van de fiets als vervoermiddel, maar ook aan bijvoorbeeld de economische 
crisis, met als gevolg beperkte(re) beschikbare middelen. Daarom is er behoefte aan een actualisering. 
Namens de Dorpsraad is door de werkgroep verkeer geparticipeerd in de bijeenkomst over onderdelen 
waarin de nota onvolledig is. 
Het project fietsruggegraat dat een fietssnelweg tussen Zutphen en Deventer beoogt maakt hier 
onderdeel van uit. De nieuwe nota zal in 2016 door de gemeenteraad worden vastgesteld. 
Parkeren Oldenhofplein 
Al in 2014 is er afstemming geweest met de gemeente, de ondernemers en het museum over de 
afsluiting van het Oldenhofplein, zulks met het oog op de komst en openstelling van het museum. Na 
zeer vele contacten en emailverkeer en lobby’s richting raadsleden is de afsluiting in 2016 eindelijk 
gerealiseerd. Er zijn uitneembare paaltjes geïnstalleerd die bij de wekelijkse markt en evenementen 
verwijderd kunnen worden. 
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Fietsvoetveer 
Onze inzet met betrekking tot het fietsvoetveer heeft geresulteerd in een afstemming tussen de 
gemeenten Lochem en Voorst met betrekking tot het in stand houden daarvan. De overeenkomsten met 
de vervoerder, en die met de gemeente Voorst hebben een looptijd tot 1 januari 2017. Het idee van de 
gemeente is om de lopende overeenkomsten in ieder geval met twee jaren te verlengen en gezamenlijk 
te zoeken naar een nieuwe financiële constructie.  
Verfraaiing Hoofdstraat 
In het verslagjaar heeft de Dorpsraad een financiële bijdrage gegeven aan de ondernemersvereniging 
voor het aanbrengen van bloembakken langs vooral de Hoofdstraat. 
Tevens is enig vooroverleg met de gemeente geweest om met een beroep op de snelle maatregelenpot 
nog enkele zitbanken te plaatsen. Vooralsnog heeft dit niet tot resultaat geleid. Op dit moment staat er 
bij de pomp (tegenover het oude gemeentehuis/museum) één bankje van het type dat op allerlei andere 
plekken in ons dorp en binnen de gemeente ook staat. Het mooiste is natuurlijk zijn om daarbij aan te 
sluiten.  
Ravenswaarden 
De Dorpsraad is een voorstander van een gereguleerd gebruik van de openbare paden en het door SBB 
aangelegde struinpad om en nabij de zandwinningsplas in de Ravenswaarden. In dat kader is 
vermeldenswaardig dat in 2015 een uitspraak door de Raad van State is gedaan waarbij gedeeltelijke 
openstelling is gerealiseerd. De Dorpsraad vind dat de gemeente samen met de eigenaren in het gebied 
snel haar verantwoordelijkheid in deze op moet pakken voor verdere openstelling. Vanwege de overlast 
van recreanten, wandelaars en vissers dringen de eigenaren van de omliggende gronden aan op een 
handhavingsplan en zijn ze tegen openstelling van wandelpaden zolang dat niet geregeld is. 
Schakelstation 
Op 8 oktober 2015 heeft het college van burgemeester en wethouder ingestemd met een ontwerpplan 
voor de realisatie van het tot dusver veelbesproken Schakelstation aan de Groenweg. Er was op 
23 september een inloopavond georganiseerd. 
De Dorpsraad heeft hier veel aandacht aan besteed. De wijze waarop de gemeente (zowel college als 
raad), dit hebben aangepakt verdient geen schoonheidsprijs. Het is op zijn minst merkwaardig te 
noemen dat direct belanghebbenden in de omgeving van de aangewezen bestemming niet werden 
betrokken. Daarnaast mag ook zeker worden opgemerkt dat de Dorpsraad van Gorssel zich in elk geval 
gepasseerd heeft gevoeld als gevolg van de gevolgde procedure; we hebben immers zelf in te laat 
stadium moeten ontdekken dat Liander hierover al in 2014 met de gemeente in overleg was. 
De inloopavond van 23 september 2015 is door het voltallige bestuur bezocht. Ook enkele raadsleden 
waren aanwezig zoals Roel Blaauw (uit Gorssel) van Gemeentebelangen, Coby Wiltink (uit Almen) van 
CDA. Vooraf had de Dorpsraad een afspraak met Marleen van de Meulen van D66. 
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De Dorpsraad is in het proces bijgestaan door een tweetal deskundigen die bij netwerkbedrijven 
werkzaam zijn geweest en diverse zaken aan de orde wisten te stellen. Ook hadden zij contact met 
Enexis als netbeheerder in het noordelijk deel van Nederland. Ook hebben beide heren een gesprek 
gehad met de verantwoordelijk wethouder, teneinde deze te informeren over de inhoudelijke 
technische zaken. 
Eind oktober 2015 heeft de terinzagelegging van het ontwerpplan geleid tot de indiening van een 
zienswijze tegen dit plan. Voor de dorpsraad een niet gebruikelijke weg, omdat steeds de dialoog met de 
gemeente wordt gezocht. 
De zienswijze van zowel dorpsraad als bewoners heeft niet onmiddellijk tot een andere koers van de 
gemeente geleid. Door de Dorpsraad is tijdens de zogenaamde Ronde Tafel Gesprekken (RTG) 
ingesproken en zijn de diverse fracties meermalen benaderd. 
In de raad van 18 januari 2016 werd het bestemmingsplan Groeneweg door de raad ‘terugverwezen’ 
naar de wethouder en zijn ambtenaren. De raad had veel vragen en bezwaren tegen de voorliggende 
plannen. In de hiero volgende vergadering heeft de raad het bestemmingsplan na inbreng van een 
amendement dat voorziet in een maximale bouwhoogte van 3 meter met het plan en met name de 
locatie ingestemd. 
Aangezien het een beleidsmatige keuze is van de gemeenteraad is het twijfelachtig of een beroep bij de 
Raad van State kans van slagen heeft. Bezwaarmakers hebben tot 29 juni 2016 gelegenheid hun bezwaar 
bij de Raad van State in te dienen. 
Accommodatieproblematiek 
Tijdens de Algemene ledenvergadering in 2014 heeft de voorzitter van de werkgroep Accommodaties 
(Henk van Gogh) de stand van zaken gepresenteerd met betrekking tot de accommodaties. 
In dat jaar heeft de gemeenteraad ook het accommodatieplan per kern vastgesteld. Na een informatieve 
bijeenkomst zijn de kernen uitgenodigd om zelf aan de slag te gaan om keuzes te maken ten aanzien van 
accommodaties. In het plan van de gemeente wordt geprognosticeerd dat het Trefpunt in 2022 aan het 
eind van de instandhoudingtermijn zit en dat de school in 2024 forse ingrepen behoeft. Dat de 
zwembaden waaronder ook de Boskoele ter discussie staan is ook al langer bekend.  
De werkgroep Accommodaties heeft vanaf dat moment niet stil gezeten. Zo is aan de hand van de 
scholenprognose (IHP 2014-2024) bekeken hoe de normatieve behoefte er op langere termijn uit ziet. 
Tevens is gekeken naar de toekomstige woningbouw en bevolkingsontwikkeling een oordeel gevormd 
over de invulling van toekomstig gewenste functies en het verwachte toekomstige gebruik. 
In de werkgroep zijn vertegenwoordigd: de Vullerschool, het Trefpunt, V.V. Gorssel, LTC Gorssel, de 
Boskoele, de Brink (kerk) en de dorpsraad. 
Deze samenwerking heeft in 2015 geresulteerd in een visie op de toekomst. Dit is vastgelegd in een korte 
notitie “Gorssel, dorpskern in de breedte”. Gorssel wil als dorpskern een vitale beleving bieden waar elke 
bewoner zich thuis voelt en zich kan ontwikkelen qua onderwijs, sport, recreatie en cultuur. Om die 
beleving concrete vorm te geven zijn nieuwe samenwerkingsstructuren en faciliteiten nodig. 
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In deze gemeenschappelijke visie wordt een ontwikkeling voorgestaan waarbij rekening wordt gehouden 
met demografische factoren (beperkte krimp en vergrijzing), nieuwe samenwerkingsvormen tussen 
school, sportclubs, zwembad en eventuele samenwerking met andere kernen. 
Uit rekenoefeningen is gebleken dat grote synergievoordelen te behalen zijn bij vergaande 
samenwerking met een gebundelde centrale situering. 
Over de visie is meermalen overleg met de gemeente geweest en de visie is inmiddels ook al onderwerp 
van besluitvorming in de gemeenteraad (23 mei 2016). 
 
Gorssel, april 2016 
Het bestuur 


